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内容概要

《福尔摩斯探案集》是柯南道尔侦探小说的集大成之作，也是世界文坛中脍炙人口的作品。
其主人公福尔摩斯成为大侦探的代称、众人崇拜的英雄，一度令众多侦探小说的主人公黯然失色，同
时他也是英国小说中刻画最生动的人物之一。
在中国，《福尔摩斯探案集》是译本最多、销量最大的外国文学作品之一，而福尔摩斯则是家喻户晓
的外国小说人物。
柯南道尔是英国侦探小说家、剧作家，他开创了侦探小说的黄金时代，有&ldquo;英国侦探小说之
父&rdquo;的美誉。
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章节摘录

版权页："Alright. Last year I came up to London for the Jubilee, and I happened to meet an young American
lady- Elsie Patrick. In some way we became friends, until before my month was up I was as much in love as a man
could be. We were quietly married at the courthouse, and we returned to Norfolk, my home, a wedded
couple."Elsie was very straight about our courtship. She told me she had had some very disagreeable associations in
her life that she wished to forget all about. She made me promise never to ask about her past, and I have kept my
word ever since. And this year of marriage has been a truly happy one. But about a month ago my wife received a
letter from America. I saw the American stamp. She turned deadly white, read the letter, and threw it into the fire.
She said nothing about it afterwards, and I asked no questions, for a promise is a promise, but she has never known
an easy hour from that moment. There is al- ways a look of fear upon her face —— a look as if she were waiting
and expecting. "
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编辑推荐

《床头灯英语5000词纯英文:福尔摩斯探案集》编辑推荐：床头灯英语学习读本，英语自由境界的阶梯
，孵育高级英语人才的摇篮！
在中国走向世界的道路上，英语水平决定工资水平！
改变你的人生命运，每天只需半小时！
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